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Încheiat azi  11 mai 2010, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1154/2010 a Primarului 

municipiului Alba Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Maier Eugen.” 

Maier Eugen: "La şedinţă sunt prezenţi 14 consilieri, deci şedinţa noastră este 

legal constituită. Lipsesc domni consilieri Contor Gheorghe, Breaz Valer Daniel, 

Oneţiu Cornelia Maria, Coşeriu Sorin Nicolae, Paul Voicu, Baco Mihai, Rotar 

Marius." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-na Teofila Ţîr – director economic, d-na Georgeta Rânghet şef Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Mirela 

Popescu – consilier juridic, d-na Mihaela Petcu - consilier precum şi presa. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 14 voturi pentru. 

 Maier Eugen: "Pe ordinea de zi  aveţi un proiect de hotărâre:  

“Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba-Iulia pe anul 2010.” 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

ordinea de zi." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 14 voturi pentru. 

 

 

I.Proiecte de hotărâri privind :  

 

 1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2010. 

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Teofila Ţîr: “Este vorba de alocarea unor sume de bani la învăţământ. Ştiţi din 



şedinţa anterioară când Liceul de Muzică şi Arte Plastice era descoperit total pe 

trimestrul 2. Oricum nu este rezolvată problema decât pe luna aprilie. Tot aşa din 

trimestrul 3 s-au dus în trimestrul 2 suma de 436 mii lei pentru a acoperi aceste 

cheltuieli inclusiv Liceul de Artă şi Liceul Horea, Cloşca şi Crişan şi alte şcoli la care 

nu mai ajungea. În plus s-a alocat suma de 1483 lei pe trimestrul 3 ceea ce nu era 

folositor la trimestrul 2. Pe lângă aceasta am cuprins  cele două proiecte privind 

modernizarea şi reabilitarea Cămin pentru persoane vârstnice şi Proiect reparaţii 

capitale străzi pentru Oraşul de jos. Deci am cuprins cheltuielile care vin de la 

Uniunea Europeană, contribuţia noastră locală, cheltuieli neeligibile.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Întrebare. Pentru oraşul de jos?” 

Teofila Ţîr: “Da. E pe listă. Dar nu sunt Investiţiile aici să vă explice care străzi 

sunt cuprinse. Dacă doriţi chem să vă explice. Sunt 24 de străzi.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Şi Bărăbanţ, Miceşti şi Oarda?” 

Teofila Ţîr: “Numai oraşul de jos.” 

Sandu Cornel Stelian: “Numai ce a fost pe proiect.” 

Bărdaş Horea Mihai: “În şedinţa următoare vreau să mi se spună ce investiţii se 

fac pe Bărăbanţ. Investim peste tot şi lăsăm Bărăbanţul. Măcar o stradă să se facă.” 

Maier Eugen: “Din câte ştiu eu sunt cuprinse în listă. Pentru canalizare.” 

Puican Ioan: “Anul trecut noi am votat.” 

Maier Eugen: “Mai întâi canalizarea şi după aceea se face asfaltul.” 

Bogăţan Ioan: “Avem extindere reţea canalizare Bărăbanţ, strada Turnătoriei. 

Deci se face o investiţie.” 

Sandu Cornel Stelian: “Discutam despre Liceul de Muzică şi Arte Plastice. 

Pentru fiecare elev s-a alocat o sumă. La Liceul de Artă sunt 500 de elevi şi 117 

profesori. Are cel mai mare raport de profesor/elev pentru că instrumentul îl face cu 

fiecare separat. S-a modificat printr-o Hotărâre de Guvern vechea Hotărâre de Guvern 

şi s-au alocat mai mulţi bani la Liceul de Artă decât erau până acum. S-au mărit. 

Aproape s-a dublat. Şi de aici rezultă diferenţa.” 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot 

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 14 voturi pentru." 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 133/2010 

 

  
  

 

  

 Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 

 

Alba Iulia, 11 mai  2010 
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